
Andrzej Konwiński

Radny Rady Miejskiej

W Kluczborku

Kluczbork 29.04.2025

Zapytania do Burmistrza Kluczborka

Pana Jarosława Kielara

siada Sfliejska w Kluczboiku^
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Czy istniej możliwość, zmiany organizacji ruchu rowerowego lub przystosowania ulicy
Klasztornej w Kluczborku, tak aby rowerzyści mogli poruszać się w dwóch kierunkach?
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